
AlV Giethoorn Onderneemt 24 maart 2022 
  
Aanwezig: Jan G (Zwaantje) Niels Van Hoorn (Vakantiepark Giethoorn), Anne 
Veenstra (Hollands Venetie), Bart Smit (Smit Giethoorn, Jacob Bijl, Roel bijl (Bijl 
dienstverlening), Harm Brunnink (Brunnink botenverhuur) Anneke (Camping Hof), 
Dirk Jan Bons (Snackbar Olde Smidse), Berry de Boer (Vishandel) Roel Smit 
(Bouwbedrijf Smit) Gretha Van Vossen (Vossen boten) De broers Koppers (Koppers 
botenverhuur) Jacco Maat (Maat) Jolanda Hopman (Zwaantje)  
  
Opening  
20.00 uur Erik Boer opent de vergadering. Laatste keer was in 2019.   
  
Mededelingen en ingekomen stukken  
-  
  
Notulen Algemene Ledenvergadering  
Erik Boer: Laatste ALV was in 2019. Dit is een korte Notulen.   
  
Jaarverslag 2020  
Erik Boer: Er staat een leuk mooi bedrag op de rekening van Giethoorn Onderneemt. 
Mochten leden ideeën hebben, dan hoort het bestuur het graag.  
   
Roel Bijl: Had het financieel jaarverslag en notulen even van tevoren rond gestuurd. 
Dan had iedereen zich even in kunnen lezen.  
 
Andréa Groenestege: Normaliter sturen wij de stukken ook rond. Alleen is de laatste 
ALV in 2019 geweest. De notulen is verouderd en niet meer van toepassing. 
Vandaar dat wij een uitgeprinte versie hebben uitgedeeld. Wij zullen het de volgende 
keer van tevoren sturen.  
 
Hajo De Boer: Het Financieel jaarverslag wordt nooit rondgestuurd. Een financieel 
jaarverslag wordt op de ALV gepresenteerd omdat dit altijd even uitgelegd moet 
worden.  
  
Bestuur  
Erik Boer: Wij zijn dringend op zoek naar nieuwe bestuursleden. Of leden die willen 
ondersteunen. Er zijn nu 2 opgestapt.  
 
Anne Veenstra: Jullie moeten jongen ondernemers benaderen. 
 
Han Van Vossen: Er zijn weer werkgroepen opgericht waar wij nauw bij betrokken 
moeten zijn. Het gaat om de Gieterse Polder en het centrum. En zo zijn er nog een 
aantal belangrijke onderwerpen. Wij kunnen met het huidige bestuurd niet overal bij 
aanwezig zijn. De reden hiervan is dat we gewoon bestuursleden tekort hebben.  
 
Bert Koppers: Wij zijn wel echt op zoek naar iemand die in het bestuur wil treden. 
Niet iemand die alleen wil ondersteunen. Je praat namens de leden. Dit kan alleen 
wanneer je verantwoording aflegt in het bestuur.  
 



Erik Boer: Wij hebben vaker een oproep gedaan. Graag aanmelden. Wij zijn echt 
dringend op zoek. 
 
Erik Boer: Eshter (de Kruumte) is afgetreden als bestuurslid. In de Corona tijd is 
Lizanne ook afgetreden. Helaas is Esther afwezig op de vergadering.  
  
W.V.T.K/Rondvraag  

Mark Koppers: Afsluiting Beulakerweg. Giethoorn staat niet goed aangegeven.  

Erik Boer: Dit was ons ook opgevallen. Wij hebben hiervan dan ook een melding 
gedaan. De gemeente kan hier verder niks mee. Wij moesten de provincie hierover 
benaderen. En die melden dat het conform de regels is. Ze moeten zich houden aan 
een protocol.   

Erik Boer: Aanstaande zaterdag 26 maart 2022 is het klaar. Er is nog aangegeven 
of Centrum Giethoorn aangegeven kon worden. Maar dit kon niet.  

Erik Boer: Maandag 28 maart 2022 om 10.00 uur wordt het fietspad Beulakerweg 
dicht gegooid i.v.m. werkzaamheden. Dan komt er een soort pendelbus voor de 
fietsers/wandelaars.  

Jolanda Hopman: Bord bij afslag Steenwijk Noord mist Giethoorn. Het was ons 
opgevallen als je vanuit Hasselt komt, mist ook Giethoorn. Dat is allemaal vervangen 
Weerribben Wieden. Meppel Noord staat nog Giethoorn. En vanaf Heerenveen staat 
ook Giethoorn. Als je vanaf Emmeloord komt, staat er ook geen Giethoorn meer. Er 
zit spreiding achter. Bestuur zal hierover een bericht doen naar provincie.  

Algemene vraag van leden: Waar heeft het bestuur het nu druk mee. 

Han Van Vossen: Er komen weer allemaal belangrijke onderwerpen. Gemeente heeft 
hiervoor 3 werkgroepen op gericht: 

 Bodem, Water, Natuur en Landbouw 
 Recreatief Toeristisch System 
 Leefbaarheid, Voorzieningen en Woningbouw 

In elke werkgroep zit een bestuurslid in van GO.  

Roel Bijl: Wat is de visie van GO. Er moet een integraal plan komen. 

Han Van Vossen: Wij hebben een enquête verstuurd en gevraagd aan de leden om 
ideeën in te brengen over de polder. Dit is een belangrijk onderdeel. Wij willen juist 
als bestuur zijnde een integraal plan hebben waar onze achterban achter staat. 

Anneke Scheur: Wat verandert er in het centrum. Han Van Vossen: De Plus wil 
uitbreiden en een groter parkeerterrein. Ook wordt er gesproken over de bussen die 
in Giethoorn centrum parkeren. Hoe zij deze willen gaan leiden. Dus het gaat 
voornamelijk over dat stuk bij het Kultuurhuus. 



Bert Koppers: De Gieters polder moet ingericht worden. Gemeente komt ineens met 
plannen. Het uitgangspunt is 0. Tijdpad: is er niet. Wel wanneer de plannen definitief 
moeten zijn. Het geld komt uit de regiodeal. In April krijgen wij een presentatie. 
Hierover zullen wij jullie van de op de hoogte stellen.  

Het is een heel belangrijk onderwerp. Wij vragen jullie nogmaals om input.  

Jacob Bijl: Kunnen wij geen schets maken van de oudere boerderij. We moeten een 
gezamenlijk optrek hebben. Dat is een visie. Ik ken iemand die kan schetsen. 

Han Van Vossen: Ideeën en schetsen zijn altijd welkom. Kom maar met een voorstel.   

Anneke Schreur: De Deukten en Polder zijn 2 verschillende onderwerpen. Maar 
gemeente heeft het allemaal bij elkaar getrokken.   

Leden vragen om update Loswal: De Loswal willen ze bij de Polder betrekken. Dit 
gaat niet gebeuren Geeft Erik Boer aan. Tenzij er niks anders mogelijk is. Het loopt 
op dit moment nog bij de Hoge Raad. Daar zijn Anneke Schreur en Erik Boer 
geweest. De uitspraak is met 16 weken uitgesteld. Als de hoge raad mee gaat, dan 
kan er gewoon onder deze voorwaarden gebruik gemaakt worden van de Loswal. 
Het vervelende van de situatie is dat een buurtbewoner bij de rechtbank eist dat 
gedurende periode de Loswal gesloten wordt. Handmatig lossen is verjaard. Dit mag 
dus altijd. Mechanisch laden en Lossen is een ander verhaal. Het stikstof 
problematiek is niet meegenomen bij de Loswal.  

Arie Willem Vermeij: Allereest mijn complimenten wat jullie als bestuur allemaal 
doen. Graag willen wij als leden meer geïnformeerd worden. Verslag waar we mee 
bezig zijn. Nog meer communiceren.   

Han Van Vossen: Wij zijn met industriegronden bezig. Mochten er nog 
geïnteresseerden zijn. Dan graag reactie vanuit jullie. Voorkeur op dit moment is 
Kapelweg.  

 
 


